

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 005/20-21
中一家長晚會

敬啟者：

為加強學校與家長的溝通，讓家長多了解子女在校之學習情況。本校將於十月二十三日(星期五)晚上舉行「中一級家長晚會」，屆時將有家長工作坊、中一級學生生活匯報及表演等環節。有關詳情臚列如下：

日期：十月二十三日(星期五)
時間：下午 4:15 – 7:00
地點：宿舍飯堂 / 禮堂 / 中一級課室

由於中一級同學於活動前須留校進行綵排，當天學生上課時間為上午 8:10 至下午 7:00。有關活動安排詳列如下：

活動程序：

時間	學生留校活動	家長活動	地點	備註
下午 1:15 – 1:35	午膳		有蓋操場	學校將為走讀生預備飯盒，宿生則返回宿舍進行午膳
下午 1:40 – 3:00	學生活動綵排		禮堂	學生必須出席
下午 3:00 – 4:20	下午線上課堂		中一級課室	/
下午 4:15 – 5:45		家長講座： 中一新生適應 及 抗逆之道	宿舍飯堂	/
下午 4:30 – 5:45	學生活動綵排		禮堂	學生必須出席
下午 5:45 – 6:15		家長晚會	三樓禮堂	學生必須出席
下午 6:15 – 7:00		會見班主任時段	中一級課室	如家長未有陪同出席，學生可自行回家

是次晚會節目豐富，請各家長踴躍參與，並請於九月二十八日(星期一)填妥電子回條或將已填妥之回條逕交班主任，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9833 與班主任或中一級級主任錢明榮老師聯絡。

此致
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長




謹啟
(陳妙霞)

二零二零年九月二十五日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 005/20-21
中一家長晚會

班號：_____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉上述通告事宜。本人

- 將會 / 未克 出席活動 家長講座：中一新生適應 及 抗逆之道 (宿舍飯堂：下午 4:15 – 5:45)
 將會 / 未克 出席活動 家長晚會及會見班主任時段 (禮堂：下午 5:45 – 7:00)

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

二零二零年 月 日

請以✓表示所選項目
收妥之回條請交錢明榮老師處理

TWGHs C.Y. Ma Memorial College

Activity Circular 005/20-21

S1 Parents' Night

25th September 2020

Dear Parents

In order to strength the communication between the school and the parents and let you know more about the school life of your child, our school has organised a S1 Parents' Night, which includes a workshop for parents and some student performances. The details are as follows:

Date : 23rd October 2020 (Friday)

Time : 4:15pm – 7:00pm

Venues : Hostel Canteen / School Hall / S1 Classrooms

Please kindly note that all S1 students are required to attend the rehearsals in the afternoon sessions, the school hours that day is from 8:10am to 7:00pm. The details of the programme rundown are as follows:

Time	For students (in school)	For parents	Venue	Remarks
1:15pm – 1:35pm	Lunch		Covered Playground	The school and the hostel will provide lunchboxes to students.
1:40pm – 3:00pm	Rehearsal		School Hall	All students are required to attend the rehearsal.
3:00pm – 4:20pm	Online teaching (pm session)		S1 Classrooms	/
4:15pm – 5:45pm		Parents' Talks	Hostel Canteen	/
4:30pm – 5:45pm	Rehearsal		School Hall	All students are required to attend the rehearsal.
5:45pm – 6:15pm	Parents' Night		School Hall	All students are required to attend the event.
6:15pm – 7:00pm	Meet the Class Teachers		S1 Classrooms	If parents are not present, students are allowed to leave.

Please kindly sign the e-reply slip or return the signed reply slip to the class teacher on 28th September 2020 (Monday). Please feel free to contact the class teacher or Mr. Chin Ming Wing on 2443 9833 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.